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PROTOKÓŁ  Nr XXV/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 29 grudnia 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Sesja została zwołana na wniosek grupy radnych. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14:00, zakończyła o godz.15:55. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 12 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni radni Radosław Kłysewicz, Ryszard 

Liszka, Ireneusz Gajlun. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy; Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Kamil Kaźmierczak, 

aplikant radcowski oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2017 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 

2017 – 2027. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Lech Ferdynus wniósł o rozszerzenie porządku obrad. Jako punkt 3 projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Golczewo a jako 

punkt 4 projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci w wieku do lat 5. 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła proponowane zmiany 12 głosami „za”. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 
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1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Golczewo. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci w wieku do lat 5. 

5. Projekt w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2017 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 

2017 – 2027. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

10. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z ostatniej sesji nie został jeszcze sporządzony 

i zostanie poddany pod głosowanie na kolejnej sesji. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęło pismo od OSP w Golczewie z wnioskiem o 

zakup radiotelefonów dla jednostek OSP. Powiedział, że należałoby zastanowić się nad zmianą 

samochodu pożarniczego w Wysokiej Kamieńskiej. Zaproponował aby na drugiej sesji w nowym 

roku znalazł się punkt w porządku obrad dotyczący sytuacji Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Golczewo. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza poinformował, że do Rady Miejskiej w Golczewie wpłynęło 

wezwanie do usunięcia naruszenia prawa. Uwzględniając zastrzeżenia Rada Miejska w Golczewie 

postanawia zmienić kwestionowany przepis. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kamieniu Pomorskim. wniósł o 

przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXV/190/2016 
zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Golczewo, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXV/190/2016 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że zmianie uległ stan prawny z uwagi na wejście w życie z dniem 

9 grudnia 2016 r. ustawy o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego oraz 

niektórych innych ustaw. Ten akt prawny nie zawiera przepisów przejściowych dotyczących 

obowiązywania dotychczasowych uchwał podejmowanych przez radę gminy. Przedszkole 

Publiczne im. „Źródełko” w Golczewie nie może pobierać opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego prowadzonego w tej placówce z uwagi na brak podstawy prawnej dla 

wykonywania tych czynności. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr XXV/191/2016 
w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5, 

12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXV/191/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2017 r. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, dokonał podsumowania roku 2016 oraz poinformował o 

planowanych inwestycjach, które rozpoczną się w 2017 r. na terenie gminy Golczewo.  

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, powiedziała, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji. Budżet Gminy Golczewo na 2017 rok opracowany 

został w oparciu o aktualnie obowiązujące przepisy prawne, wynikające z ustawy o samorządzie 

gminnym i ustawy o finansach publicznych. Dochody gminy ustalone zostały na podstawie 

prognozowanych wpływów z podatków i opłat lokalnych, planowanych dochodów gminy z tytułu 

udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych i od osób prawnych oraz innych 

dochodów własnych, kalkulacji planowanej części subwencji ogólnej, przyjętej w projekcie 

ustawy budżetowej na 2017 r., przewidywanych dotacji celowych przekazywanych z budżetu 

państwa na zadania własne i zlecone, planowanych środków na dofinansowanie zadań własnych 

bieżących i inwestycyjnych pozyskanych z innych źródeł, planów i informacji finansowych 

uzyskanych od podległych jednostek organizacyjnych. W budżecie Gminy Golczewo na 2017 r. 

dochody zaplanowane zostały w wysokości 27 788 878,15 zł, natomiast wydatki na kwotę 

28 797 655,64 zł. Wynik budżetu to deficyt w wysokości 1 008 777,49 zł. Poinformowała, że 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2016 r. w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej gminy Golczewo na 2017 

rok pozytywnie zaopiniował przedłożony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że nie ma chętnych na zakup nieruchomości i to nie jest powód 

do zadowolenia. Odniósł się do zakupu pomieszczeń przy GOKiS. powiedział, że miał 

wątpliwości i stwierdził, że nie był to najlepiej wydany pieniądz ale czas pokaże kto miał rację i 

oby to był burmistrz. Powiedział, że jest jak najbardziej za planem zagospodarowania 

przestrzennego w którym ujęte zostaną ścieżki rowerowe, trasy ogólnie jest za rozwojem turystyki. 

Tylko ciągle wraca problem norek. Gdyby doszło do realizacji tej inwestycji to ze wszystkich 

planów nie zostaje nic. Odniósł się do zapisu w § 10 i zapytał czy burmistrz ma prawo zaciągnąć 

jeszcze pożyczkę do kwoty 2.800.000,00 zł na cele które są wymienione? 

 

Skarbnik wyjaśniła, że jest 1 mln zł debetu w rachunku bieżącym, który trzeba spłacić do końca 

roku.  1,5 mln zł kredytu i 300.000,00 zł pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach 
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środków które uzyskano na drogę Osiedle Robotnie. Termin wykonania został przesunięty na 

przyszły rok więc termin płatności też został przesunięty. Razem 2.800.000,00 zł.  

 

Przewodniczący obrad zapytał z czego będzie pokryty deficyt? 

 

Skarbnik wyjaśniła, że deficyt zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków 

jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikający z rozliczeń 

wyemitowanych papierów wartościowych kredytów i pożyczek. Są to środki niewykorzystane, a 

są na dzień 31 grudnia. 

 

Przewodniczący obrad nawiązał do zapisu pkt 5 w § 13 i zapytał czy wybór banku podlega 

jakiejkolwiek kontroli? Czy burmistrz ma wolną rękę? 

 

Skarbnik odpowiedziała, że burmistrz ma wolną rękę. 

 

Roman Dorniak zapytał czy kwota 30.000,00 zł w dziale 759 Różne rozliczenia jest na wydatki 

nieprzewidziane, niezbędne do poniesienia w 2016 r. czy jest to przesunięte na dziedzictwo 

kultury? 

 

Skarbnik odpowiedziała, że jest to rezerwa na wydatki nieprzewidziane. Wniosła autopoprawkę 

do zapisu pkt 10 Dział 758 – Różne rozliczenia, litera a otrzymuje brzmienie: rezerwy ogólnej na 

wydatki nieprzewidziane, niezbędne do poniesienia w 2017 r. – 30.000,00 zł;”. 

 

Roman Dorniak zwrócił uwagę, że dużo środków z budżetu Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej i GOKiSu przeznaczonych jest na zakup węgla. Czy przewidziana jest jakaś 

reorganizacja ogrzewania w tym budynku? 

 

Burmistrz poinformował, że przyłącze jest gotowe natomiast problemy są ze Wspólnotą. Gmina 

zrobiła przyłącze na swój koszt i czeka na zwrot pieniędzy od Wspólnoty. Wspólnota powinna to 

ogrzewać.  

 

Marcin Stępień zapytał czy mieszkania socjalne i inwestycja związana z pomostami będzie ze 

środków zewnętrznych czy z budżetu gminy? 

 

Burmistrz wyjaśnił, że budżet jest tylko szkicem. w momencie kiedy pojawią się jakieś projekty 

będą wprowadzane zmiany w budżecie. 

 

Teresa Waszczenko zapytał czy plaża jest w planach? 

 

Burmistrz odpowiedział, że ma przygotowane zestawienie inwestycji z kwotami oraz źródłami 

pozyskiwania dofinansowania. Odnośnie plaży założone są dwa źródła finansowania. pierwszym 

jest RPO czyli projekt który został już złożony oraz środki z Grupy Rybackiej. 

 

Tomasz Caban zapytał o drogę powiatową w Kozielicach w stronę Stawna. Miała być 

remontowana wspólnie z Powiatem. zapytał czy jest porozumienie w tej sprawie? 
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Burmistrz odpowiedział, że dąży do tego porozumienia ale z pewnych powodów tego 

porozumienia nie ma. Powiat przedstawił tylko założenia co chciałby zrobić. do tego gmina 

dołożyła Unibórz, dokończenie Wysokiej, Drzewica – Kłodzino.  

 

Danuta Bednarz przypomniała o chodniku przy drodze wojewódzkiej w Wysokiej Kamieńskiej.  

 

Burmistrz poinformował, że Zarząd Dróg Wojewódzkich ma do dyspozycji 200 tys. zł na cały 

2017 rok. Chodnika w Wysokiej nie ma w planach ale będzie się starał żeby to było wykonane.  

 

Danuta Bednarz powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Rady była burzliwa dyskusja na temat 

wydatkowania środków z funduszu sołeckiego. Zaproponowała spotkanie Komisji Rewizyjnej z 

sołtysami przed najbliższą sesją w nowym roku. 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że jest to temat który budzi wiele emocji, kontrowersji i należy 

się tym zająć. 

 

Anna Kapusta sołtys sołectwa Wołowiec zapytała o chodnik w Wołowcu. czy będzie zrobiony? 

 

Burmistrz odpowiedział, że chodnik będzie zrobiony. Jest ustne porozumienie z panem Starostą. 

Są na to pieniądze i zostanie to zrobione w 2017 roku. 

 

Beata Solak sołtys Sołectwa Sosnowice poprosiła o ujęcie w budżecie zakupu dwóch lamp do 

Sosnowic. w tej chwili jest tylko jedna lampa na całą wieś. 

 

Burmistrz odpowiedział, że lampy zostaną zrobione. W przyszłym roku w czerwcu odbędzie się 

duża uroczystość na cmentarzu w Sosnowicach i na pewno mieszkańcy skorzystają z tego. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod imienne głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

1) AUGUŚCIK Jarosław – „za” 

2) BEDNARZ  Danuta – „za” 

3) CABAN Tomasz Gabriel – „wstrzymał się” 

4) CIEŚLIKIEWICZ  Wanda – „za” 

5) DORNIAK Roman – „za” 

6) MARKS  Jaromir – „za” 

7) PAKUŁA Waldemar Stanisław – „za” 

8) STĘPIEŃ Marcin – „za” 

9) URBANOWICZ Daniel – „za” 

10) WASZCZENKO  Teresa – „za” 

11) WAWRZYŃSKI Krzysztof – „za” 
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W wyniku głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXV/192/2016 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2017 r., 11 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXV/192/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo 

na lata 2017 – 2027 

 

Skarbnik poinformowała, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 12 grudnia 2016 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2017-2027 pozytywnie zaopiniował przedłożony 

projekt uchwały. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym 

Komisji. Wniosła autopoprawkę w zał. nr 1 w wierszu 1.1.3 jest kwota 4.418.800,00 a powinno 

być 4.566.074,00 zł i w wierszu 12.2 oraz 12.2.1 jest kwota 0 a powinno być 5.865.000,00 zł. 

Wniosła o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXV/193/2016 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2017 – 2027, 12 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXV/193/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 
o godz. 15:20 radna Teresa Waszczenko opuściła obrady 

 

Zastępca burmistrza poinformował, że był to bardzo krótki odstęp miedzy sesjami. w tym czasie 
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nie odbyły się spotkania. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 11 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

 
o godz. 15:22 radna Teresa Waszczenko wróciła na obrady 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że odbyło się spotkanie w sprawie inwestycji związanej z 

norkami. Przedstawił korespondencję jaka wpłynęła do Biura Rady. 

 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że jest przygotowywana odpowiedź w sprawie kosztów energii 

cieplnej. Stawki, które są ustalone nie biorą się z sufitu. Są uzgadniane z nadzorem. 

 

Burmistrz powiedział, że przy inwestycji wykonanie termomodernizacji zostaną wymienione 

nośniki ciepła, kaloryfery, założone zostaną termoregulatory to zużycie ciepła będzie o wiele 

mniejsze. wylicza się, że może to być nawet 60 - 80 % oszczędności. 

 

Przewodniczący obrad oczekuje na piśmie do kiedy obowiązuje umowa? Jaki jest stan prawny? 

 

Ad. 10. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

 

Marian Klasik przedstawiciel mediów, poinformował, że przewodniczący obrad za każdym razem 

przy głosowaniu powinien podać liczbę osób biorących w głosowaniu obecnych na Sali, ilu było 

„za”, ilu było „przeciw”, ilu się „wstrzymało”. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:27 

o godz. 15:30 wznowiono obrady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że przyjmuje uwagę redaktora. poprosił 

wiceprzewodniczącą Rady o podanie wyniku głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

budżetu Gminy Golczewo na 2017 rok. 

 

Teresa Waszczenko poinformowała, że na 15 osobowy stan radnych w głosowaniu wzięło udział 

12 radnych z czego 11 głosowało „za” a 1 „wstrzymał się” od głosu. 

 

Grażyna Adamczyk sołtys Sołectwa Samlino poprosiła na piśmie o decyzje w sprawie działki w 

Samlinie. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że zależy to od Agencji Nieruchomości Rolnych. Poinformował, 

że w styczniu nastąpi podpisanie umowy i przekazanie działek w tym Samlino. 

 

Edward Żurawski sołtys Sołectwa Kretlewo zapytał z jakich pieniędzy ma zrobiona modernizacja 

świetlicy przy Osp w Golczewie? 

 

Burmistrz odpowiedział, że ze środków w ramach programu Leader. 
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Edward Żurawski powiedział, że małe miejscowości zostały z niczym. powiedział, że sołtysom 

wypomina się fundusz sołecki. nie maja określone co mogą za to kupić. to co mieszkańcy 

zadecydują to jest robione.  

 

Skarbnik odpowiedziała, że ustawa mówi o tym na co można wydatkować fundusz sołecki. Są to 

pieniądze publiczne. podlegają pewnym rygorom. Gmina jest rozliczana przed instytucjami 

kontrolującymi czy tak można je wydać czy nie. Urząd Wojewódzki próbuje ograniczyć wydatki 

związane z organizacją imprez integracyjnych.  

 

Sylwia Frydrych sołtys Sołectwa Kozielice powiedziała, że wcześniej są przedkładane zadania do 

wykonania w ramach funduszu sołeckiego i w tym momencie Urząd może zwrócić uwagę czy 

dobrze jest to przeznaczone.  

 

Jaromir Marks powiedział, że na ostatnim spotkaniu sołtysi byli chwaleni. Stwierdził, że w 

żadnych okolicznych gminach fundusz sołecki nie działa tak jak u nas.  

 

Tomasz Caban powiedział, że było poruszone ile dane sołectwo przeznacza na „przejedzenie”. W 

Kozielicach przeznaczono na ten cel 7.500,00 zł tj. połowę budżetu. w tym zadaniu kryje się zakup 

ławek, sprzętu aby zorganizować jakiekolwiek spotkanie wiejskie. 

 

Burmistrz powiedział, że jeśli są zastrzeżenia do budżetu obywatelskiego to można go w każdej 

chwili poprawić. W 2016 roku budżet obywatelski był wykorzystany między innymi w Mechowie, 

Samlinie i Golczewie a w 2017 roku przewidziana jest realizacja w miejscowościach Kretlewo, 

Sosnowice, Golczewo i Upadły. Jeśli chodzi o Leadera to nie gmina ustala zakres programu, 

kolejność projektów. Pierwszy program jest do wykorzystania na rozbudowę OSP. Następne będą 

przeznaczone na budowę i doposażenie placów zabaw. nie widzi problemu, żeby inne projekty 

mogły z tego skorzystać. Nie ma też problemu żeby sołectwa za pośrednictwem burmistrza same 

wystąpiły do Leadera o środki.  

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że posterunek Policji i parking będą służyły całej gminie a nie 

tylko dla Golczewa. 

 

Iwona Osowska zapytała czy są prowadzone rozmowy w sprawie naprawy drogi, kawałek który 

został i lampy. 

 

Burmistrz odpowiedział, że rozmowy są prowadzone. powiedział, że dopilnuje aby były zrobione 

chodniki po obu stronach. Powiat kamieński nie ma pieniędzy na takie inwestycje a gminy nie stać 

aby finansować inwestycję za kogoś. radny Drozdowicz i Dubrawski zgłaszali takie projekty do 

budżetu powiatu jednak nie zostały zaakceptowane. 

 

Edward Żurawski powiedział, że ma żal ponieważ parking zgłaszany był do realizacji w 

pierwszym roku poprzedniej kadencji. wtedy nie był wzięty pod uwagę.  

 

Burmistrz podziękował przewodniczącemu rady za cierpliwość, za pracę w tym roku. Za 

zaangażowanie w sprawy związane z Gmina Golczewo. Wiceprzewodniczącej za współpracę w 

zakresie społeczno – kulturalnym. Wszystkim radnym i sołtysom za krytyczne uwagi. Wszystkim 

kierownikom jednostek podziękował za współpracę. Życzył wszystkim aby nadchodzący rok był 

spokojny, wyjątkowy. Aby spełniły się najskrytsze marzenia.  

 

Teresa Waszczenko złożyła wszystkim życzenia noworoczne. Jej życzeniem jest aby sesje 

odbywały się w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Golczewie. 
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Przewodniczący Rady przyłączył się do życzeń złożonych przez wiceprzewodniczącą i 

burmistrza. 

 

Ad. 11 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XXV sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


